
Predsednik brazilske agencije za trgovino in naložbe meni, daje Luka Koper lahko resen
tekmec pristaniščema v Antvverpnu in Rotterdamu; obiskal bo tudi Gorenje

.-* Albina Kenda
Gospodarska delegacija
Brazilije, ki sodi med nove
svetovne gospodarske tigre,
se bo danes na pogovore
o možnostih za poglobitev
sodelovanja podala v Luko
Koper, obiskala pa bo tudi
velenjskega proizvajalca
bele tehnike Gorenje.

Brazilska gospodarska de-
legacija, ki jo vodi predsednik
brazilske agencije za promocijo
trgovine in naložb Apex Ales-
sandro Tebceira, se po včerajšnji
poslovni konferenci na gospo-
darski zbornici danes podaja v
dve slovenski podjetji - Luko
Koper in Gorenje. Kot je ocenil
Teixeira, lahko koprsko prista-
nišče pomeni resno alternativo
dozdajšnjim vstopnim točkam
za brazilski izvoz v Evropo, to je
pristaniščema v Antvverpnu in
Rotterdamu, saj bi se tako izrazi-
to zmanjšala razdaljadoključnih
trgov za brazilsko blago. Poleg
tega je Tebceira ocenil, da so pri-
ložnosti za boljše brazilsko-slo-

vensko gospodarsko sodelovanje
denimo še v živilskopredelovalni
industriji in pri dejavnostih slo-
venskega avtomobilskegagroz-
da. (Slovenska podjetja Prevent,
Kolektor in Iskra Avtoelektrika
imajo sicer podjetja v Braziliji,
kjer poslujejo kot dobavitelji hi-
trorastoči brazilskiavtomobilski
industriji.)

Luka Koper: Odvisni smo
od prostorskih zmogljivosti

Brazilsko zanimanje za ko-
prsko pristanišče kot distribu-
cijsko točko za brazilsko blago,
namenjeno na trge v srednji in
vzhodniEvropi, je veliko, pravijo
v Luki Koper. Dejanska poglobi-
tev sodelovanja pa je odvisna od
prostorskih zmožnosti v prista-
nišču ter od sprejetja državnega
prostorskega načrta. Dodatno bi
na obseg pretovorabrazilske-
ga blaga pozitivno vplivalatudi
uvedba direktne proge,kije zdaj
ni, pravijo v Luki Koper.

Lani upad pretovora blaga
zaradi krize

V Luki Koper se sicer delež

brazilskega blaga v skupnem
pretovoru giblje okolipetih od-
stotkov. Leta 2008 je bilo v ko-
prskem pristanišču za brazilski
trg pretovorjenih 815 tisoč ton
blaga,leta 2009 pa 550 tisoč ton.
Upad lanskega pretovora gre
pripisati izpadu uvoza železove
rude zaradi splošnega zmanjša-
nja povpraševanjapo surovinah,
so pojasnili v Kopru.

Na splošno je vsota blagovne
menjave med Brazilijo in Slove-
nijo od leta 2005, koje dosegla 69
milijonov evrov (12 milijonov je
bilo slovenskegaizvozavBrazilijo,
57 milijonov evrovpa brazilskega
izvoza v Slovenijo), izrazito rasla
do leta 2007 (21,6 milijona evrov
slovenskega izvoza v Brazilijo in
105,8 milijonaevrovbrazilskega
izvoza v Slovenijo, vsota blagovne
menjave je tako presegla 127 mi-
lijonov evrov), zatem pa je kriza
zahtevala svoje inje vsota blagov-
ne menjave leta 2008 upadla na
104 milijone evrov, lani v prvih
desetih mesecih pa je dosegla 73,6
milijona evrov. •



► Iz Brazilije (na fotografiji Rio)
k nam prihaja gospodarska dele-
gacija, ki se bo danes na pogovo-
re o možnostih za poglobitev so-
delovanja podala v Luko Koper,
obiskala bo tudi Gorenje.

Koprsko
pristanišče je
resna alternativa
zdajšnjim evropskim
vstopnim točkam
za brazilski izvoz,
ki sta predvsem
Antvverpen in
Rotterdam.

Tako meni Alessandro Tebceira,
predsednik brazilske agencije za pro-
mocijo trgovine in naložb AP£X.
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ISLOVENCI V BRAZILIJI

Plaža Copacabana kot Portorož
To ni šala: Naša kolegica Katarina Matejčič pred

slovenceljskimi političnimi in gospodarskimi ču-
daštvi počiva v Braziliji. Na znameniti plaži Copa-
cabana že drugi dan sreča Kristjana Verbiča, šefa
vseslovenskega združenja malih delničarjev, ki ji
pove, da sta v njegovem hotelu tudi Boško Šrot, -

padli pivovarski tajkun, in menda njegova žena. To
pa sploh ni vse. V Braziliji je tudi vršilec dolžnosti
direktorja ATVP Damjan Žugelj. Katarini oddih v
Riu ni povsem uspel, zato se prestavlja na novo
lokacijo. _
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